
Des dels Estats Units, en femení  

A tots els que aquests dies es dediquen a criticar les condicions del viatge del 
Femení, vull dir-los que no s’adonen que el Barça fa viatjar les seves jugadores amb 
els seus jugadors perquè, en un futur proper, elles puguin viatjar en business al seu 
propi vol.  

Serà el dia en què podrem parlar d’igualtat, perquè l’esport femení ocuparà als 
mitjans l’espai equivalent al que aquests dediquin al masculí. Omplirà portades; 
portades que convocaran masses als estadis, masses que aproparan els 
patrocinadors als equips femenins, patrocinadors que generaran ingressos perquè 
elles cobrin els mateixos salaris que els seus companys, i que obligaran les marques 
a patrocinar-les amb els mateixos imports que a ells; el dia, també, que els 
organitzadors diversos destinaran els mateixos recursos a les competicions 
femenines que a les masculines, que les federacions igualaran les primes i els 
premis a homes i dones.  

Fins que no arribi aquest dia, n’hi ha prou a reconèixer l’esforç que aquest club, 
pioner en tantes coses, ja fa ara per l’esport femení.  

Un món nou es construeix sumant i remant tots en la mateixa direcció, cadascú des 
del seu àmbit i la seva responsabilitat.  

Mentrestant, menys cinisme. 

Maria Teixidor Jufresa 

Directiva del FC Barcelona - Futbol Femení 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Desde Estados Unidos, en femenino 

A todos los que estos días se dedican a criticar las condiciones del viaje del 
Femenino, quiero decirles que no se dan cuenta de que el Barça hace viajar a sus 
jugadoras con sus jugadores para que, en un futuro cercano, ellas puedan viajar en 
business en su propio vuelo. 

Será el día en que podremos hablar de igualdad, porque el deporte femenino 
ocupará en los medios el espacio equivalente al que estos dediquen al masculino. 
Llenará portadas; portadas que convocarán masas en los estadios, masas que 
acercarán a los patrocinadores a los equipos femeninos, patrocinadores que 
generarán ingresos para que ellas cobren los mismos salarios que sus compañeros, 
y que obligarán a las marcas a patrocinarlas con los mismos importes que a ellos; el 
día, también, en que los organizadores varios destinarán los mismos recursos a las 
competiciones femeninas que a las masculinas, en que las federaciones igualarán 
las primas y los premios a hombres y mujeres. 

Hasta que no llegue ese día, basta con reconocer el esfuerzo que este club, pionero 
en tantas cosas, hace ahora por el deporte femenino. 

Un mundo nuevo se construye sumando y remando todos en la misma dirección, 
cada uno desde su ámbito y su responsabilidad. 

Mientras tanto, menos cinismo. 

Maria Teixidor Jufresa 

Directiva del FC Barcelona - Fútbol Femenino 

 

 

 

 

 


